

TEKS UCAPAN
BRIG. JEN. DATO' PROF. DR. KAMARUDIN HUSSIN
NAIB CANSELOR UniMAP
PADA MAJLIS PERASMIAN ANJUNG UniMAP KULIM
2 FEBRUARI 2010
ANJUNG UniMAP KULIM, KHTP BUSINESS CENTRE

Bismillahirrahmanirrahim

Mengadap Raja Muda Perlis, Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Syed Faizuddin Putra Ibnu Tuanku Syed Sirajuddin Jamalullail merangkap Tuanku Canselor UniMAP serta Raja Puan Muda Perlis, Duli Yang Teramat Mulia Tuanku Hajjah Lailatul Shahreen Akashah Khaleel, merangkap Pro-Canselor UniMAP.

Terlebih dahulu patik bagi seluruh warga kerja Universiti Malaysia Perlis ingin menyembah takzim, merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga di atas perkenan Tuanku berdua bercemar duli berangkat dan menyerikan **MAJLIS PERASMIAN ANJUNG UNIMAP KULIM DAN MAJLIS MENANDATANGANI MOU DAN MOA ANTARA UNIMAP DAN BEBERAPA AGENSI** pada hari ini.

Sesungguhnya kehadiran Duli Tuanku berdua ke majlis ini amat besar ertinya buat kami semua, ibarat kecil tapak tangan nyiru kami tadahkan.

Ampun Tuanku, sembah Patik Mohon Diampun,

Patik mohon untuk menyampaikan ucapan kepada hadirin sekalian. Ampun Tuanku.

SALUTATION :

Yang Berhormat Tuan Japferi Othman, Ahli Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri Perlis, Wakil Y.A.B Menteri Besar Perlis.

Yang Berhormat Dato' Haji Ir. Aminuddin Hamzah, Exco Industri, Pelaburan, Pertanian, Industri Asas Tani dan Bioteknologi, merangkap Pengerusi Kulim Technology Park Corporation Sdn. Bhd.

Yg. Berbahagia Tan Sri Dato' Seri Dr. Haji Zainul Ariff Haji Hussain, Pengerusi Lembaga Pengarah Universiti Malaysia Perlis,

Yg. Bhg. Tuan Haji Mohamad Sobri Osman, Presiden KTPC

Y.Berbahagia Dato'-Dato' dan Datin-Datin

Dif-dif Kehormat, CEO-CEO serta Wakil-wakil Industri

Pegawai-Pegawai Utama UniMAP, Dekan-dekan, Ketua-Ketua
Jabatan,

Wakil-wakil media seterusnya hadirin yang dirahmati Allah
Sekalian.

Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh dan Salam
Sejahtera.

**Nukil di pipi rahsia serunai,
Segulung padi rambah di dusun,
Wakil Industri, hadirin dan alumni,
Sekalung budi sembah disusun.**

**Ungkap selesa dipapar madah,
Tamsil waruna kenal kelalang,
Anjung UniMAP tersergam indah
Pemangkin pendidikan industri gemilang.**

Alhamdulillah, marilah kita bersama-sama merafakkan syukur kehadiran Allah Subhanahuwataala yang tidak putus-putus bermurah hati memanjangkan usia, mengurniakan kesempurnaan akal, menganugerahkan kesihatan jasad dan memberikan kita keupayaan hingga membolehkan kita sama-sama berkumpul dan menyaksikan perasmian pejabat Anjung UniMAP di Kulim ini.

Jutaan terima kasih kepada semua dif-dif kehormat, wakil-wakil industri serta hadirin dan hadirat sekalian kerana dapat menghadirkan diri dalam majlis yang amat bermakna untuk kami Warga UniMAP.

Izinkan saya mengambil kesempatan ini juga untuk merakamkan penghargaan kepada semua Ahli Jawatankuasa yang bertungkus lumus dalam memastikan kelancaran majlis kita pada petang ini.

Hadirin dan Hadirat sekalian,

UniMAP atau dahulunya dikenali sebagai Kolej Universiti Kejuruteraan Utara Malaysia (KUKUM) mula ditubuhkan pada tahun 2002 yang mana pada tahun ini ia bakal menginjak ke usia lapan tahun.

Dalam usia 8 tahun ini, UniMAP sentiasa berusaha menempatkan diri dalam kelompok terbaik dikalangan

Universiti sedia ada, dan Alhamdulillah, usaha kita itu kini sedang meniti di landasan yang tepat.

Pelbagai kejayaan telah kami raih dalam semua lapangan yang diceburi sama ada di peringkat tempatan ataupun antarabangsa.

Dan pencapaian ini secara tidak langsung menyuntik motivasi kepada kami warga UniMAP untuk terus berusaha memberikan yang terbaik selaras dengan falsafah pendidikan negara iaitu memberikan tumpuan untuk melahirkan insan yang seimbang dan harmonis dari segi intelek, rohani, emosi dan jasmani, berdasarkan kepercayaan dan kepatuhan kepada tuhan.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Kewujudan UniMAP bukanlah semata-mata sebagai sebuah Institusi Pengajian Tinggi yang melahirkan graduan-graduan berijazah sahaja, malah kewujudan UniMAP juga diharap dapat mengubah lanskap dan senario pendidikan di Malaysia amnya dan negeri Perlis khususnya.

Sistem pengajian di Universiti Malaysia Perlis (UniMAP) yang berteraskan kejuruteraan dan berlandaskan pendekatan "*lab intensive*" merupakan satu keunikan yang menuntut beberapa keperluan.

Sepertimana yang diamalkan di negara-negara maju, aktiviti-aktiviti pengkayaan pengajaran dan pembelajaran berorientasikan industri merupakan salah satu ciri utama.

Dan ia juga sebenarnya selaras dengan saranan oleh YAB Menteri Pengajian Tinggi, Datuk Seri Mohamed Khaled Nordin yang mana industri perlu menjadikan universiti sebagai pusat latihan mereka di dalam kampus.

Namun, memandangkan lokasi UniMAP yang jauh dari kawasan-kawasan perindustrian menjadi daya penolak kepada UniMAP serta cabaran kepada kerjasama erat yang mampu dijalin dengan lebih erat dengan pelbagai industri.

Tetapi kami tidak menjadikan ini sebagai alasan untuk berpeluk tubuh dan berdiam diri. Sebagai sebuah institusi pengajian tinggi yang berwawasan terhadap peningkatan daya saing industri, kami TETAP berusaha untuk menjadi pemacu ke arah pembangunan sumber manusia dalam sektor industri.

Hadirin dan Hadirat Sekalian,

Statistik menunjukkan terdapat sembilan ratus empat puluh dua ribu tiga belas (942, 013) orang pekerja bergaji dalam

sektor industri sehingga bulan November 2009. Pekerja sektor industri yang memainkan peranan penting dalam pertumbuhan KDNK negara semestinya memerlukan suntikan latihan untuk pemantapan modal insan.

Agenda pengembangan bakat sedia ada, penjanaaan idea hebat, peningkatan kreativiti, pemantapan pengetahuan dan kemahiran menjadi pemangkin ke arah memperkada daya saing industri negara.

Justeru, hubungan dua hala universiti dan industri ini membawa kepada inovasi melalui pelaksanaan konsep universiti di tempat kerja, dalam konteks ini, kita merujuk kepada Kulim High Tecnology Park (KHTP).

UniMAP bakal menyediakan pakej latihan melalui kepakaran berasaskan kemahiran teknikal dan insaniah yang dimiliki dan digilap oleh Universiti. Melalui pendekatan ini, UniMAP akan menawarkan pakej kursus-kursus pendek dan pengajian lanjutan yang bersesuaian dengan keperluan industri.

Kami berharap, pihak industri akan mengoptimumkan peluang dengan menyertai program ini bagi meningkatkan kemahiran dan kecekapan kakitangan pelbagai sektor ke arah memacu kecekapan dan kecemerlangan organisasi.

Hadirin dan hadirat sekalian,

UniMAP walaupun baru mencapai usia 8 tahun semenjak penubuhannya telah memformulasi dan melaksanakan strategi berdaya saing dalam aspek penyelidikan dan pembangunan.

Dalam aspek penyelidikan, UniMAP mempunyai para penyelidik berdaya saing yang telah menerima pelbagai pengiktiran di peringkat nasional dan antarabangsa. Sepanjang tahun 2009, UniMAP telah mencatatkan kejayaan 100% di dalam pameran-pameran penyelidikan di peringkat antarabangsa.

Budaya penyelidikan juga dibalikkan melalui perolehan geran penyelidikan mencapai nilai RM4 juta yang menempatkan UniMAP di kedudukan terbaik sebaris dengan Universiti bertaraf APEX dan penyelidikan.

Kini, UniMAP mengorak langkah maju setapak lagi melalui usaha ke arah agenda pengkomersilan dengan tujuh daripada 63 produk UniMAP kini telah menerima IP nombor, 54 produk sedang melalui proses Carian Novelty dan dua produk sedang melalui fasa copyright perisian.

Saya sedar, jumlah ini bukanlah jumlah yang besar, namun kita sentiasa berusaha melakukan yang terbaik untuk berdiri sama tinggi dan duduk sama rendah dengan pesaing bukan sahaja di Malaysia malah di pentas antarabangsa juga.

Berdasarkan statistik, peratusan perkomersilan projek R&D bagi geran yang dibiayai oleh Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI) kini berada pada paras 3.4%.

Namun nilai ini amat rendah jika dibandingkan dengan negara maju seperti Amerika, Australia, Jepun dan Korea yang berupaya mengkomersilkan antara 5-10% daripada hasil penyelidikan.

Lantas, UniMAP sebagai sebuah institusi pengajian tinggi perlu memainkan peranan penting untuk meningkatkan cabaran pengkomersilan dan ini boleh dijayakan melalui hubungan erat dan pintar yang dibina dengan pihak industri.

Dan disinilah peranan sebenar yang harus dimainkan oleh Pejabat Anjung UniMAP ini yang diharap dapat membantu UniMAP untuk melebarkan jaringan pendidikan peringkat tertinggi di luar negeri Perlis.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Di bahu Pejabat Anjung UniMAP Kulim ini bukan sahaja memikul beban untuk menguruskan urusan promosi UniMAP sebaliknya, ia juga berperanan sebagai “one stop centre” untuk mendekatkan hubungan antara UniMAP dan industri di bawah pengurusan KHTP.

Anjung UniMAP Kulim memulakan operasinya sejak November tahun lalu dengan kekuatan anggota pentadbiran seramai 4 orang. Dan kini kami telah bersedia sepenuhnya untuk menggerakkan Anjung UniMAP Kulim ini berteraskan misi dan visi yang telah digariskan.

UniMAP di Anjung Kulim ini bakal menawarkan pelbagai peluang latihan, kursus jangka pendek serta jangka panjang dan juga pengajian peringkat Sarjana secara separuh atau sepenuh masa khusus untuk khalayak pekerja di KHTP.

Menerusi Pusat Pengajian Siswazah yang baru dinaiktaraf tahun lalu (sebelum ini dikenali sebagai Unit Ijazah Tinggi), UniMAP telah melahirkan 36 orang siswazah meliputi empat lulusan Ijazah Doktor Falsafah dan 32 orang lulusan Sarjana.

UniMAP juga wajar berbangga apabila menjadi pilihan 68 pelajar Antarabangsa untuk menyambung pengajian di Pusat

Pengajian Siswazah UniMAP iaitu dari negara Indonesia, India, Iraq, Syria, Jordan, Pakistan, Algeria dan Thailand.

Mengorak langkah dengan lebih pantas, Pusat Pengajian Siswazah juga bakal menawarkan satu kursus Sarjana di Anjung Kulim ini meliputi bidang Sains Polimer yang akan dijalankan secara separuh masa.

Hadirin dan hadirat sekalian,

Pusat Kemahiran, Komunikasi dan Keusahawanan (P3K) UniMAP pula bakal menawarkan pelbagai program latihan dan kursus untuk dimanfaatkan oleh warga industri di sini.

Salah satu darinya ialah Sarjana Pentadbiran Perniagaan (MBA) yang menawarkan tiga kursus pilihan iaitu Pengurusan Am, Perniagaan Antarabangsa dan Pengurusan Kejuruteraan yang menawarkan 42 unit subjek keseluruhannya.

Anda semua boleh memilih untuk belajar secara separuh masa atau sepenuh masa dengan yuran yang amat MURAH iaitu untuk pelajar tempatan RM200 bagi setiap unit subjek yang diambil manakala pelajar antarabangsa dikenakan yuran RM250 bagi setiap unit subjek.

Selain itu, P3K juga akan menjalankan kursus bahasa membabitkan bidang Latihan, Perundingan dan Terjemahan yang berasaskan Peralatan ICT dan Makmal. Tidak ketinggalan latihan Bahasa Inggeris khusus untuk perkhidmatan kaunter akan turut ditawarkan di sini.

Besarliah harapan kami untuk melihat Pejabat Anjung UniMAP Kulim ini memaksimumkan peranannya sebagai pusat latihan terkemuka di masa hadapan sekali gus menyumbang dalam pembangunan modal insan Koridor Utara.

Selaras dengan itu juga, UniMAP hari ini bakal memeterai perjanjian MoU dan MoA dengan lima agensi iaitu SME Corporation, Kulim Technology Park Corporations (KTPC), Northern Corridor Implementation Authority (NCIA), Celcom (M) Bhd. dan C-Rad Technologies Sdn. Bhd.

Perjanjian yang dimeterai hari ini secara tidak langsung akan mengukuhkan lagi kerjasama kami dengan pihak industri yang mana sehingga kini, UniMAP telah menjalinkan kerjasama dengan lebih 70 industri melalui 66 siri perjanjian Memorandum Persefahaman dan 11 siri perjanjian Memorandum Persetujuan.

Melaut impian kami untuk melihat kerjasama yang dijalinan ini bukan sahaja memberikan manfaat kepada kami warga UniMAP, tetapi kepada seluruh masyarakat.

Ampun Tuanku,

Sekian sahaja sembah ucapan patik. Akhir kata patik mewakili seluruh warga UniMAP ingin merafak sembah, menjunjung kasih yang tidak terhingga sekali lagi ke bawah Duli Tuanku berdua kerana sudi mencemar duli berangkat ke majlis ini.

Patik juga merakamkan penghargaan kepada semua tetamu yang turut memeriahkan majlis ini dan terima kasih kepada semua pihak yang membantu membuat persiapan untuk menjayakan majlis ini.

Sekian, Wabillah Hitaufik Walhidayah, Wassalamualaikum wbt.